
Roveňský poločas se zeptal za Vás Václava Melce (nar. 1977) 
 

Vašku, skončila sezóna 

2014/2015. Pro své zraněné jsi 

na jaře nehrál, ale nevynechal  

jsi ani jeden zápas jako divák. 

Jak jaro, resp. celou sezónu 

hodnotíš? 

Je pravda, že jezdím s týmem,        

i když nemůžu hrát. Beru to jako 

samozřejmost podpořit svůj tým. 

Sezóna se podle tabulky nehodnotí 

dobře, ale bylo hodně zraněných a 

zbylí kluci se snažili, jak to jen šlo. 

Nic úmyslně nevypustili a za to jim 

za sebe děkuji. Doufám, že na 

příští sezónu se my marodi dáme dohromady a pomůžeme klukům k vylepšení 

umístění v tabulce. 

Co Tě nejvíc zklamalo a co potěšilo? 

To je těžká otázka… Potěšilo mě,  že se opět podařilo sehnat tak kvalitního trenéra a 

zklamalo, že u nás vydržel jen půl roku. Ale chápu jeho rozhodnutí. 

Co k přístupu mladých? 

Kluci z dorostu mají střídavé starty a jsou dost vytížení, ale když to jen trochu jde, tak 

chodí za nás hrát a za to jim patří dík. 

Není škoda, že u nás nechtějí kopat např. Petr Kopa, Milan Machatý či Jarda a 

Tomáš Krpatové?   

Je to samozřejmě obrovská škoda, ale třeba se toho jednou dočkáme a uvidíme je 

na roveňském plácku, jak rozdávají fotbalovou radost doma, našim divákům… 

Jak vidíš perspektivu fotbalu v Rovni? 

To právě záleží na tom, jestli se budou chtít naši odchovanci k nám vracet, nebo ne. 

Myslím, že máme v okolních klubech dost hráčů na hostování, ale je otázka, kolik jich 

bude chtít hrát v budoucnu u nás. 

Litětiny spadly do IV. třídy, co tomu říkáš a co dělat pro to, aby pád nečekal i 

náš tým? 

Upřímně řečeno, už jsem to, že Litětiny spadnou, čekal tak dva roky zpátky. 

Nemyslím to ve zlém, ale kvalita některých hráčů není bohužel ani na třetí třídu. A 

takové to nadšení a euforie, se kterou soupeře poráželi, je taky pryč. Doufám, že nás 

zatím sestup nečeká, ale to se bude odvíjet od toho, jestli si udržíme svoji kvalitu a 

hráči budou chtít hrát a trénovat. 

Připomeň našim čtenářům, jaké zranění Tě potkalo, jaký je Tvůj aktuální 

zdravotní stav? 



Měl jsem přetržený přední křížový vaz a poškozené menisky, takže jinými slovy, 

všechno špatně. Zatím nejsem stoprocentně fit, ale snad se to blíží . 

Blíží se ohlášený začátek letní přípravy, 14. 7. 2015 je plánován první trénink. 

Naskočíš po svém zranění do přípravy? 

Do přípravy samozřejmě naskočím, ale asi pozvolna, a uvidíme, jak to půjde. 

Od podzimu 2010 u nás působil trenér Franc, nyní půl roku Jirka Tesař. Myslím, 

že to byla obrovská škola nejen pro hráče, ale i pro případné potencionální 

zájemce o trénování z vlastních řad. Souhlasíš se mnou, můžeš jmenovat 

případné adepty? 

Určitě to byla velká škola pro všechny, že tady oba pánové trénovali a jsem rád, že 

jsem u toho mohl být. Zároveň jsme si však jejich angažováním nasadili vysokou 

laťku, která se bude jen těžko překonávat nebo alespoň vyrovnávat. Myslím, že z 

vlastních řad moc možností není. 

A co ty? 

Já bych chtěl v první řadě ještě hrát, když to zdraví dovolí, a to dle mého názoru 

nejde s trénováním dohromady. 

Jsem přesvědčen o tom, že stejně jako by zvládal pozici hrajícího trenéra Jirka 

Tesař, bys tuto roli zvládl i Ty. Jsi stejného názoru? 

Nejsem stejného názoru. Myslím, že trenér by měl být na střídačce a ne na hřišti. Už 

to tady jednou bylo, a nebylo to ideální řešení… 

Jsi ve stálém kontaktu se členy výboru, prozradíš tedy našim čtenářům již dnes 

jméno nového trenéra? Nebo se mají nechat překvapit a  jít  se třeba podívat na 

první trénink? 

O novém trenérovi nevím nic, stejně jako čtenáři, takže se necháme všichni překvapit 

na prvním tréninku.  

Kam se chystáš na dovolenou, nebo už jsi někde byl? 

Na dovolenou se chystáme druhý týden v srpnu. Jedeme do chatky v  kempu Bítov. 

Co bys před sezónou vzkázal funkcionářům, fanouškům a hráčům TJ Sokol 

Roveň?  

Přál  bych si,  aby měli funkcionáři stálou chuť do práce kolem našeho fotbalu, hráči 

aby si udělali čas na trénování,  a fanoušci ať jsou trpěliví. 

Vašku, přeji Ti brzké uzdravení, pevné zdraví a trvalou radost z fotbalu. Už abys 

mohl alespoň Ty co nejdříve nám všem zase rozdávat fotbalovou radost! 

 

Připravil 8. 7. 2015 J. Pýcha  

 

 

 

 

 

 

 

 

 


